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My Journey in the 2024 Work and Travel Program to Finland. 

The world is a mosaic of experiences, and education is the lens 

through which we explore this vibrant diversity. As a student at the International 

Nordic University, I am on the cusp of an extraordinary adventure - the Work and 

Travel Program 2024, with my destination set in the serene landscapes of Finland. 

This program is not just a professional undertaking; it is an expedition into cultural 

understanding, personal growth, and experiential learning. My focus during this 

journey will be a unique and grounding experience - picking strawberries in the 

Finnish countryside. This essay explores my motivations, objectives, and the 

anticipated enriching outcomes of this specific journey. 

Motivation and Personal Aspiration: 

My decision to journey to Finland and participate in strawberry picking is rooted in 

a desire to connect with nature and understand agricultural practices from a global 

perspective. Finland, known for its pristine natural beauty and sustainable farming 

methods, provides the perfect backdrop for this endeavor. This experience aligns 

seamlessly with my passion for environmental studies and my commitment to 

sustainable living practices. Moreover, engaging in such a fundamental and earth-

connected task as strawberry picking will offer me a profound sense of simplicity 

and a break from the fast-paced, technology-driven world. 

Objectives in the Finnish Countryside: 

In Finland, my objectives are twofold. Professionally, I aim to gain firsthand 

experience in sustainable agricultural practices and understand the intricacies of 

farm-to-table processes. This knowledge is invaluable in my field of environmental 

studies, providing practical insights into sustainable farming. Culturally, I am 

excited to immerse myself in Finnish culture. From the unique language to the rich 

traditions and the connection of the Finnish people with their land, I anticipate a 

journey filled with learning and cultural exchange. 

Anticipated Outcomes from the Experience: 

The outcomes of working in the tranquil fields of Finland are expected to be 

transformative. Professionally, I will gain practical skills in agriculture, an 

understanding of sustainable farming techniques, and an appreciation for the hard 

work that goes into food production. Culturally, I anticipate developing a deeper 

understanding of Finnish lifestyle and values, particularly their respect for nature 

and sustainability. On a personal level, this experience will foster independence, 



resilience, and a renewed appreciation for the simpler aspects of life. 

Conclusion: 

In conclusion, my participation in the Work and Travel Program 2024, with a focus 

on strawberry picking in Finland, represents a journey towards professional 

enlightenment, cultural immersion, and personal growth. This experience is set to 

redefine my understanding of agriculture, deepen my appreciation for sustainable 

living, and enhance my global perspective. As I prepare for this Nordic adventure, I 

am filled with anticipation for the lessons and experiences that await, ready to 

embrace the serene beauty of Finland and the valuable insights this journey will 

undoubtedly provide. 

"Моё участие в программе Work and Travel 2024” 

В сфере образования и личностного развития эмпирическое обучение является 

основой беспрецедентного значения. Будучи целеустремленной студенткой  

Международного университета Нордик , я всегда искала возможности 

сочитать академическое обучение с реальным опытом. Программа Work and 

Travel 2024 представляет с собой идеальную платформу для такого синтеза, 

предлагая доступ не только к международному опыту работы, но и к 

культурному погружению и личностному росту. В этом эссе излагаются мои 

мотивы, цели и ожидаемые результаты от участия в этой преобразующей 

программе. 

Мотивация к участию: 

Мое решение участвовать в программе Work and Travel 2024 продиктовано 

тремя основными мотивами. Во-первых, желанием применить мои 

академические знания в глобальном контексте. Теоретические знания 

приобретают свою истинную ценность при проверке в различных реальных 

сценариях. Во-вторых, программа предоставляет уникальную возможность 

для культурного обмена. Работая в другой стране, я ожидаю получить 

представление о новых культурах, образе жизни и способах мышления, что 

неоценимо в современном взаимосвязанном мире. Наконец, этот опыт 

является ступенькой на пути к тому, чтобы стать гражданином мира, 

обладающим навыками и чуткостью, необходимыми для того, чтобы 

ориентироваться в разнообразной международной среде. 

Цели и задачки: 

Мои цели участия в программе Work and Travel многогранны. В 

академическом плане я стремлюсь получить практический опыт в своей 

области обучения. Этот практический опыт дополнит мое обучение в классе и 

обеспечит конкурентное преимущество в моей будущей карьере. В 

культурном плане я стремлюсь улучшить свои языковые навыки и понимание 

культуры путем активного взаимодействия с местным сообществом. На 



личном уровне я стремлюсь развить жизнестойкость, независимость и 

адаптивность, справляясь с трудностями жизни и работы в новой среде. 

Ожидаемые результаты: 

Ожидается, что результаты моего участия в программе Work and Travel 2024 

будут глубоко преобразующими. В профессиональном плане я ожидаю 

приобретения таких навыков, как решение проблем, командная работа и 

межкультурная коммуникация. Эти компетенции необходимы для успешной 

карьеры в современном глобализированном мире. В культурном плане я 

ожидаю вернуться с более широкой перспективой, обогащенный 

разнообразными точками зрения и традициями, с которыми я столкнусь. 

Ожидается, что лично для меня это путешествие укрепит чувство 

независимости и уверенности, выкованное путем преодоления трудностей 

адаптации к новой культуре и рабочей среде. 

Вывод: 

В заключение хочу сказать, что мое участие в программе Work and Travel 2024 

- это не просто путешествие через географические границы, но путешествие к 

самопознанию и профессиональному росту. Опыт, полученный в рамках этой 

программы, обещает сделать меня более компетентным, знающим культуру и 

глобально отзывчивым человеком. Поскольку я стою на пороге этого 

захватывающего путешествия, я горю желанием принять вызовы и 

возможности, которые ждут меня впереди, уверенная , что этот опыт станет 

краеугольным камнем в моем академическом и профессиональном пути 

 


